







Agua Vista

OWASA's Metering Initiative



Agua Vista မှီဝဲဒၣ် ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်အတၢ်ထီၣ်တၢ်ဒူးလၢအပတီၢ်ထီ (AMI) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. **The Orange Water and Sewer Authority (OWASA)** မၤဝဲဒၣ်တၢ်ဘျုးလၢပၤဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်အပူၤလၢတၢ်မၤအါထီၣ်ထံးအတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဖဲ ချဲၣ်ပၤဟံၣ် ဟ့ၣ်(လ), ခၢ်ဘိၣ်ရဲၣ်ဟံၣ်ကဝီၤဒီးမၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်အကံၢ်အစီဒီးတၢ်ဖးထံးအမံထၢၣ်အစ့စရိၤလၢအဘၣ်အတီၢ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်စူးကါကျဲၤလ့ၤလီၤပုၤဘျးဖဲအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်မၤကျဲၤလၢတၢ်ရၢလီၤပုၤတၢ်ဖိအတၢ်စူးကါအဂီၢ်အကျိၤတၢ်မၤနီၣ်ဆူ **OWASA** အအိၣ်လၢတနံၤဘၣ်တနံၤအဖီခိၣ်, လၢတၢ်ပၤတၢ်ကွၢ်တၢ်ပိထံးသမံးမဲၣ်အတၢ်ထီၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲးဖိကဟၣ်ပိညါအိၣ်ဒီးအတၢ်အုၣ်သး, တၢ်န့ၣ်သ့, တၢ်ဒီးသဒၢ, ဒီးတၢ်ပူၤဖျဲးလၢတၢ်ဘၣ်ယီၣ်န့ၣ်လီၤ.

အိၣ်ဒီးတၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ်ဖိၣ်တဘျးကလုာ်လၢ **AMI** တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်မၤကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

-  တၢ်ရဲၣ်သဲကတီၢ်ထံး ခိဖျိတၢ်ယုထံၣ်န့ၣ်ထံးအတၢ်စ့ၢ်ထီၣ်ယုၤလီၤအခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိ, လၢတၢ်မၤစၢၤဒီးသဒၢထံးအပူၤထီၣ်ဒီးတၢ်ပိးတၢ်လီၤလၢအဟးဂီၤ
-  တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်သ့လ့ၤတုၤလ့ၤတီၤ ဒီးတၢ်မၤအါထီၣ်တၢ်ဖးတၢ်အမံထၢၣ်လၢအဘၣ်တီ. ကတီၢ်အံၤပပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအဖးထံးအမံထၢၣ်အိၣ်ကတီၢ်ပၤစၢၤဒီးတၢ်ကသုးဝဲဆူတၢ်ဖဲးတၢ်မၤဝဲၤကျိၤလၢအဂၤတဖၣ်
-  တၢ်ပၤဆူၤရဲၣ်ကျဲၤထံးအပိးအလီၤလၢလီၤယဲၤအဖီခိၣ် ဖဲလၢပုၤတၢ်ဖိကွၢ်ထံးသမံးမဲၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်စူးကါထံးဒၣ်ဝဲသ့ၣ်ဒီးယုထီၣ်အတၢ်သ့တၢ်စွဲတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်(ကစးထီၣ်ဖဲ ၂၀၁၉န့ၣ်)
-  တၢ်လၢတရံးအမံၤလၢအလီၤစ့ၤ လၢတၢ်ဖးမံထၢၣ်အဂီၢ်အခိၣ်ပညါမ့ၢ်ဝဲတၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်ထုးထီၣ်တၢ်အသဝံးဒီးတၢ်သုးအသးလၢပပုၤတတၢ်အပူၤ

တၢ်တီၢ်ကျဲၤအံၤတၢ်ကမၤဝဲၤအီၤလၢ ၂ နံၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ကတီၢ်အံၤပပုၤမၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆီလီၤပၤလီၤပုၤဘျးဖဲလၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤအဂီၢ်ဒီးဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်ခိဖျိခိၣ်ဖျိဖျိထီၣ်ထီၣ်အန့ၣ်ပူၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပမုၢ်လၢလၢပကစးထီၣ်မၤဂ့ၤထီၣ်မၤထီၣ်မံထၢၣ်အပတီၢ်လၢအလၢအပူၤဒီးလီၤတၢ်လီၤဆဲးတရံး ၂၀၁၇ နံၣ်လၢဒီးကအိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဒီးပုၤတၢ်ဖိလီၤလီၤလၢအဘၣ်ပးလၢညါတလၢတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်မၤထီၣ်မံထၢၣ်အဝဲသ့ၣ်အမံထၢၣ်အပတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤပူၤတၢ်ဖိအပုၤယဲၤသန့-ကျဲၤစၢၤကဘၣ်တၢ်ရၢလီၤဝဲဒၣ်ဖဲ ၂၀၁၉ နံၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်တီၢ်ကျဲၤဒီတကတီၢ်ညါ, ပကမၤသကိးတၢ်ဒီးပုၤလၢအအၢၣ်လီၤသးလၢကမၤတၢ်အဂီၢ်သၢဂၤန့ၣ်လီၤ. ပပံးပာ်ပုၤလၢအအၢၣ်လီၤသးလၢကမၤတၢ်အဂီၢ်တဖၣ်အံၤလၢတၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်အတီၢ်ပတီၢ်လၢအထီၣ်သိးသိးဒီးပတၢ်ပံးပာ်ပနီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲအသိးလီၤ. တၢ်တီၢ်ကျဲၤအတၢ်ပနီၣ်ကအိၣ်ဖျိဝဲဝဲတၢ်ထံၣ်အီၤသ့ညါအလီၤလၢတၢ်ဘၣ်ထွဲလိာ်သးအဖီခိၣ်, သိလ့ၣ်အလီၤ, ဒီးဝဲတြီအလီၤလၢတၢ်ကွၢ်နီၣ်အီၤသ့ညါကဒၣ်အလီၤန့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤကွၢ် www.owasa.org လၢတၢ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်ဒီးဆဲးကျိးပုၤသ့ဖဲ **919-968-4421** မ့မ့ဖဲလၢနအိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်သံဒီးတမံၤလၢအဂီၢ်တက့ၢ်.